

Title (en)

VENTILATION APPARATUS FOR FLUSH TOILET.

Title (de)

BELÜFTUNGSVORRICHTUNG FÜR SPÜLTOILETTE.

Title (fr)

APPAREIL DE VENTILATION POUR WC A CHASSE D'EAU.

Publication

EP 0231308 A1 19870812 (EN)

Application

EP 86904828 A 19860710

Priority

FI 852960 A 19850731

Abstract (en)

[origin: WO8700879A1] Ventilation arrangement for a flush toilet and a corresponding ventilation apparatus. As taught by the invention, a ventilating means (3) has been disposed inside the seat part (b) of the flush toilet. To the ventilating means (3) has been connected a flexible passage (4) which has been carried through the drain trap and further into the drain. A seat switch (2) has been arranged when the seat ring is pressed down to activate the ventilating means (3).

Abstract (fr)

Agencement de ventilation pour WC à chasse d'eau et appareil de ventilation correspondant. Un moyen de ventilation (3) est disposé à l'intérieur de la partie siège (b) du WC à chasse d'eau. A ce moyen de ventilation (3) est raccordé un passage souple (4) qui traverse le siphon et descend dans le collecteur de vidange. Un commutateur de siège (2) est prévu pour actionner le moyen de ventilation (3) lorsque l'on appuie sur le battant du siège.

IPC 1-7

E03D 9/052

IPC 8 full level

E03D 9/052 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 9/052 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700879A1

Cited by

AU624064B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700879 A1 19870212; AU 6191786 A 19870305; EP 0231308 A1 19870812; FI 76158 B 19880531; FI 76158 C 19880909;
FI 852960 A0 19850731; FI 852960 L 19870201

DOCDB simple family (application)

FI 8600082 W 19860710; AU 6191786 A 19860710; EP 86904828 A 19860710; FI 852960 A 19850731